

## 裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

### 家長通告 2024-2025/223 1月及2月份中央通告

### (一) 農曆年假期

1月27日(星期一)至2月8日(星期六)為農曆年假期,學生毋須回校上課,請參閱校曆表。

### (二) 學校假期

2月13日(星期四)為學校假期,學生毋須回校上課,請參閱校曆表。

### (三) 中六畢業試

本學年中六畢業試將於二月下旬開始進行,請家長根據下列考試時間表督促 貴子弟努力溫習,以獲取優異成績。

### 請注意以下事項:

- (1) 考試不設補考,若學生無故缺席考試或未依期辦理告假手續,該缺考科目分數作零分計算,並須接受應有之紀律處分。
- (2) 學生於考試期間,除特別事故外,不得請假。如因病或特殊事故未能回校應試,須於考 試當天上午九時前由家長或監護人親自致電 2461 1555 通知校方,或於考試日之前向學 校申請。學生須於回校後三天內交回家長信及有效之證明文件(如醫生證明書等),得到 校方批核後,學生的考試分數將會作調整。
- (3) 學生不得作弊或幫助他人作弊,違者除被嚴重處分外,所有已考及未考之科目,均有可 能全部作零分處理。
- (4) 若因天氣或特別事故,學校必須停課,原定當天考試的科目將另作安排。
- (5) 考生不得提早離開試場。



# 裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

17/2	18/2	19/2	20/2	21/2	24/2	25/2	26/2	27/2
(─)	(二)	(三)	(四)	(五)	(—)	(二)	(三)	(四)
英國語文	中國語文(一)	英國語文(一)	英國語文(三)	數學	公民	經濟(一)	數學	中國歷史(一)
(口試)	(08:30-10:00)	(08:30-10:00)	(聆聽及綜合	必修部分(一)	與社會發展	(08:30-09:30)	延伸部分	(08:30-10:45)
(請同學按老			能力考核)	(08:30-10:45)	(08:30-10:30)		單元(二)	
師安排的時			(08:30-10:40)			旅遊與款待	(08:30-11:00)	生物(一)/
間出席考試)						(—)		物理(一)
						(08:30-10:00)	健管(一)	(08:30-11:00)
						_,,,	(08:30-10:30)	
						歷史(一)		地理(一)
						(08:3010:30)		(08:30-11:15)
						/   ESS / <b>)</b>		
						化學(一)		
	4. F3. 7. ( - )	**************************************		the CX3		(08:3011:00)	/r+t /c/c / → \	
		英國語文(二)		數學		經濟(二)	健管(二)	中國歷史(二)
	(10:45-13:00)	(11:00-13:00)		必修部分(二)		(10:15-12:45)	(11:15-13:00)	(11:30-12:50)
				(11:30-12:45)		旅遊與款待		生物(二)/
								生物(二)/ 物理(二)
						(二) (10:45-12:30)		彻垤(二) (11:45-12:45)
						(10.45-12.30)		(11.45-12.45)
						歷史(二)		地理(二)
						(11:15-12:45)		(12:00-13:15)
						,		(
						化學(二)		
						(11:45-12:45)		

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年一月十七日



## 裘錦秋中學(屯門)

### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

### Parents Circular 2024-2025/223 General Notice: January and February

Dear Parents/Guardians.

### Please note the following matters:

### 1. Chinese New Year Holiday

January 27 (Monday) to February 8 (Saturday) is the Chinese New Year holiday. Students do not need to return to school for classes. Please refer to the school calendar for details.

### 2. School Holiday

February 13 (Thursday) is a school holiday. Students do not need to return to school for classes. Please refer to the school calendar for details.

#### 3. Secondary Six Graduation Examinations

The secondary six graduation examinations for this academic year will begin in late-February. Parents are urged to encourage their children to study diligently according to the following examination timetable to achieve excellent results.

### Please note the following:

- 1. There will be no makeup exams. If students are absent from the exams without valid reasons or fail to apply for leave in advance, their scores will be recorded as zero. They will also have to face disciplinary punishment as a result.
- 2. Students must sit for their exams. In case of illness on the exam day, parents have to call the school office on 24611555 before 9 a.m. on that day. In case of special circumstances preventing students from returning to school for an exam, parents have to apply to the school on the day of the exam or earlier. In both cases, students must submit a parental letter and supporting documents, such as a valid medical certificate, within three days after they return to school. After verification by the school, the students' exam scores will be adjusted accordingly.
- 3. Students are not allowed to cheat or help others cheat. Violators will face severe penalties, and all subjects, whether already taken or not, may be recorded as zero.
- 4. If classes are suspended due to weather or special circumstances, alternative arrangements will be made for the exams scheduled on that day.
- 5. Candidates are not allowed to leave the examination venue early.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal